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افزایش توان ناوگان حمل ونقل شركت نفت و گاز آغاجاری
با پشتیبانی مناطق نفت خیز جنوب محقق می شود؛

مدیــر عملیات ترابری و پشــتیبانی تولید شــرکت ملی مناطق 
نفت خیز جنوب گفت: با پشــتیبانی این شرکت توان ناوگان حمل 
ونقل شــرکت بهره برداری نفت و گاز آغاجاری افزایش می یابد.

مهندس امیر بصیری در نشست با مدیر عامل شرکت بهره برداری 
نفت و گاز آغاجاری گفت: با به اشــتراک گــذاری ظرفیت ها در 
راستای تسهیل خدمات حمل ونقل و افزایش توان ناوگان ترابری 

تعداد ۷ دستگاه مینی بوس از طریق  مدیریت عملیات ترابری  و۳ 
دستگاه اتوبوس از طریق شرکت بهره برداری نفت و گاز گچساران 
تا زمان بروز آوری نیازمندی های ترابری در اختیار شرکت آغاجاری 
قرار می گیرد.در این نشســت مهندس جــواد تقی زاده مدیر عامل 
شــرکت بهره برداری نفت و گاز آغاجاری ضمن تشریح اقدامات 
عملیاتــی این شــرکت و نقش مهــم ناوگان ترابــری در تحقق 

برنامه های تولیدی و عملیاتی بر نقش پشتیبانی و اشتراک گذاری 
ظرفیت ها و امکانات مدیریت عملیات ترابری و پشــتیبانی مناطق 
نفت خیز جنوب تاکید نمود.مدیر عملیات ترابری و پشتیبانی تولید 
شــرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب که با هدف بررســی و رفع 
تنگناهای حوزه ترابری در شرکت نفت و گاز آغاجاری حضور یافت 

از کارگاه عملیات ترابری سنگین این شرکت بازدید کرد.

شهرستان
اخبار کوتاه 

 خلیل بهروزی فر با اشــاره بــه وضعیت صنعت 
برق گفت: صنعت برق کشــور طی سالیان اخیر با 
چالش جدی مواجه شــده است که نیاز به اقدامات 
اساسی و زیربنایی در این حوزه کاملا محسوس و 

ضروری می باشد.
نماینده مردم شهرســتانهای فومن و شــفت در 
مجلس شورای اســلامی افزود: باتوجه به اهمیت 
و ضــرورت وجود برق در زندگی مردم، تامین رفاه 
و آسایش شــهروندان در گرو پایداری شبکه های 

برق است.
دبیر کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
اضافه کرد: گذر موفق از تابســتان ســالجاری و 
سالهای آتی چالش جدی صنعت برق است و می 
توان با رفع ضعف برق ها و رفع فرســودگی شبکه 
های توزیع برق به تامین آسایش مردم کمک کرد.

بهروزی فــر در ادامه ضمن تقدیر از تلاش های 
شــرکت توزیع نیروی برق اســتان گیلان جهت 
مدیریت پیک بار در سال جاری، برخی درخواست 
های مردمی و مطالبات عمومی در حوزه انتخابیه 

خود را مورد پیگیری قرار داد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان 
نیز ضمن استماع درخواست های مردمی مطروحه، 
به تلاش های کارکنان این شرکت جهت خدمات 
 رسانی بهتر به مشترکین اشاره کرد و گفت : ارائه 
خدمات مطلوب در گرو جذب منابع مالی مورد نیاز 

می باشــد و در این زمینه نقش نمایندگان مردم در 
مجلس شورای اسلامی بسیارحائز اهمیت است.

مهدیزاده تاکید کرد: طی سالیان اخیر ناترازی بین 
تولید و مصرف برق در ســطح کشور رخ داده که 
موجــب چالش عمده ای برای صنعت برق شــده 

است.

رئیس هیئت مدیره شــرکت توزیــع نیروی برق 
گیلان ضمن تشــکر از همراهی مردم در مدیریت 
مصرف برق افزود: با توجه به مدیریت های اعمال 
شــده در مصرف بــرق ادارات، همچنین تعامل با 
صنایع و مشــترکین کشاورزی تاکنون حتی برای 
یک دقیقه خاموشی نوبتی برای مشترکین خانگی 

اعمال نشده است.
وی گفــت: امیدواریم با همراهی مردم شــریف 
اســتان و با مدیریت مصرف بــرق همچنان این 
پایداری شــبکه های برق ادامه داشــته باشــد تا 
برخلاف ســالهای گذشته شــاهد خاموشی های 

نوبتی نباشیم.

مدیرعامل شرکت توزیع برق گیلان افزود ساعت 
پیــک مصرف در اســتان در روز ۱۲ الی ۱۷ و در 
شب ۲۰ الی ۲۴ می باشد و مشترکین می توانند با 
اعمال راهکارهای ســاده از جمله قرار دادن درجه 
کولر روی ۲۵ درجه )دمای آسایش(، عدم استفاده 
از لوازم برقی پرمصرف در ســاعات اوج مصرف، 
خامــوش کردن لامــپ های اضافی و اســتفاده 
حداکثری از روشــنایی روز و… از خاموشی های 

احتمالی جلوگیری کنند.
رئیس هیئت مدیره شــرکت توزیــع نیروی برق 
اســتان گیلان اظهار داشت : ارائه خدمات مطلوب 
به مردم منوط به پرداخت به موقع صورتحســاب 
بهای برق مصرفی توســط مشــترکان اســت و 
هرگونه تاخیر در این موضوع شرکت توزیع نیروی 
برق استان گیلان را با محدودیت در خدمات رسانی 

به مشترکان مواجه می کند.
وی افزود: اپلیکیشــن »برق من« آســان ترین و 
راحت ترین راه بــرای پرداخت غیرحضوری بهای 

برق مصرفی است.م
هدیزاده گفت: هم استانی ها می توانند با نصب این 
نرم افزار از کافه بازار یا سایت شرکت توزیع نیروی 
www.gilanpdc. برق استان گیلان به نشانی

ir از خدمــات متنوع این شــرکت بــدون نیاز به 
مراجعــه حضوری به ادارات و امورهای توزیع برق 

بهره مند شوند.

برنامه ریزی شرکت آبفا استان کرمانشاه  
برای ارائه خدمات به زائرین اربعین حسینی

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب استان کرمانشاه از برنامه 
ریزی و تدارک این شــرکت برای ارائــه خدمات به زائرین 

اربعین حسینی خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شــرکت آب و فاضلاب اســتان 
کرمانشــاه،  رضا داودی  در جلســه قرارگاه تامین آب شرب 
مراســم اربعین حسینی که در روز شــنبه یکم مرداد ماه به 
صورت ویدئوکنفرانس با شــرکت مهندسی آبفا کشور برگزار 
شد، ضمن بیان این مطلب که با همکاری استان های معین 
برای تامین آب شــرب موکب های اربعین مشــکلی وجود 
نخواهد داشت، گفت: تامین آب شرب مواکب در دستور کار 
این شرکت قرار گرفت، به همین منظور می توان با همراهی 
شرکت های آبفا اســتان های معین زیرساخت های لازم از 
جمله پیش بینی تانکرهای آبرسان مورد نیاز جهت توزیع آب 
شرب موکب های استان و خدمات دهی به زائرین اباعبدالله 

الحسین)ع( را تامین کرد.

صدور نخستین پروانه تمام الکترونیکی اشتغال 
به کار فعالان حوزه ساختمان در گلستان

مدیر کل راه و شهرسازي گلستان از صدور نخستین پروانه 
تمام الکترونیکی اشــتغال به کار فعالان حوزه ســاختمان از 

طریق درگاه ملی مجوزها برای اولین بار در استان خبرداد.
مهندس«مهدی ملــک » در گفت و گو بــا پایگاه اطلاع 
رساني اداره کل افزود: بر اساس ابلاغیه های وزارتخانه های 
اقتصاد و دارایی و راه شهرســازی، صــدور تمام مجوزهای 
mojavez. کســب و کار از طریق این درگاه بــه آدرس

ir در راســتای یکسان ســازی نحوه صدور مجوز و رعایت 
قوانین و مقــررات مربوط به انواع مجوزهای کســب و کار 

صورت می گیرد.
مهندس ملک در ادامه بیان داشــت: براین اســاس وزارت 
راه و شهرسازی اقدام به ایجاد سامانه پروانه های اشتغال به 
کار مهندسین، کاردانان و معماران تجربی ساختمان ها)سامانه 
ســپامک(  نموده که این سامانه به عنوان سامانه تخصصی 
صدور پروانه اشتغال به کار مهندسان به درگاه ملی مجوزهای 

کشور متصل شده است.
مدیر کل راه و شهرسازی استان گلستان اظهار داشت: پس 
از ارائه دسترســی های لازم به ادارات کل راه و شهرسازی و 
برگزاری دوره های آموزشــی منظم و مستمر برای کارکنان 
ســازمان  نظام مهندسی ساختمان اســتان و اداره کل راه و 
شهرســازی،  در نهایت ســامانه مذکور راه انــدازی و مورد 
بهره برداری قرار گرفت  و نخســتین پروانه تمام الکترونیکی 

اشتغال به کار در استان گلستان صادر شد.

شهردار اراک:

جذب نیرو در شهرداری باید از طریق 
جذب همگانی باشد

  دکتر کریمی گفت: ســامانه عیان شهرداری اراک دارای 
مشــکلاتی بود که برطرف شــده و در حــال حاضر موارد 
مختلفی ازجملــه کلیه قراردادهای شــهرداری بر روی این 
ســامانه منتشر می شــود اما در بحث انتشــار فیش حقوقی 

پرسنل بحث هایی وجود دارد.
بــه گــزارش اداره ارتباطات و امور بین الملل شــهرداری، 
دکتر علیرضا کریمی شــهردار اراک در گفتگو با دیار آفتاب؛ 
در خصوص موضوع شــفافیت در حوزه مدیریت شــهری و 
شــهرداری گفت: ســامانه عیــان شــهرداری اراک دارای 
مشــکلاتی بود که برطرف شــده و در حــال حاضر موارد 
مختلفی ازجملــه کلیه قراردادهای شــهرداری بر روی این 
ســامانه منتشر می شــود اما در بحث انتشــار فیش حقوقی 

پرسنل بحث هایی وجود دارد.
وی ادامه داد: شهرداری الزامی به انتشار فیش حقوقی افراد 
نــدارد و قانون این موضوع را تنها برای مقامات الزام کرده تا 
حقوق و دریافتی آن ها در سامانه ی تعریف  شده ثبت شود که 

این سامانه نیز فعلًا در دسترس عموم قرار ندارد.
دکتر کریمی خاطرنشــان کرد: از یکســو بحث تبادل آزاد 
اطلاعــات مطــرح اســت و از طرفی در بــاب حفظ حریم 
خصوصــی افراد نیز قوانینی داریم لذا به دنبال این هســتیم 
که پرداختی حقوق و مزایای شهرداری را به صورت کد شده 
منتشــر کنیم هرچند شاید این شیوه هم برای افکار عمومی 

جاذبه نداشته باشد.
شــهردار اراک در پاسخ به سؤالی در خصوص عدم شفافیت 
چندین ســاله در بحث جذب نیرو در شهرداری اراک اظهار 
داشت: جذب نیروی شــهرداری به دو شکل انجام می گیرد 
و چند نوع رابطه اســتخدامی وجود دارد، بخشی از نیروهای 
شــهرداری کارمند رسمی یا قراردادی شهرداری هستند و یا 
با شــهرداری قراردادهای مدت معیــن و تمام وقت دارند که 

مجموع این نیروها حدود ۱۲۰۰ نفر هستند.
وی افزود: بخشی از نیروهای شهرداری بر اساس حجم کار 
تعریف می شوند و مثلًا در بحث نگهداری فضای سبز با توجه 
۱۵۰۰ هکتار پارک در ســطح شهر اراک برآورد می شود که 
چند نفر می توانند آن را انجام بدهند و این کار به پیمانکاری 
واگذار می شــود که ممکن اســت این پیمانکار با هزار نفر یا 
هزار و ۱۰۰ نفر این کار را انجام بدهد و شــهرداری مستقیماً 
دخالتی در جذب این نیروها ندارد منتها مسئله اینجاست که 

بعضاً خیلی ها در این پروسه اعمال نفوذ می کنند.
دکتر کریمی با تأکید بر ســاماندهی وضعیت نیروی انسانی 
در شهرداری اراک گفت: امسال اعلام کردیم در حوزه فضای 
ســبز هیچ نیروی جدیدی به کار گرفته نشــود چون بحث 
نگهداری فضای سبز فصلی است لذا تصمیم گرفتیم از همان 
نیروهایی که بعضاً چندین ســال سابقه و تجربه دارند استفاده 

شود.
شهردار اراک خاطرنشــان کرد: جذب نیرو در شهرداری یا 
باید از طریق جذب همگانی باشــد که این موضوع را دنبال 
می کنیم که در آینده نزدیک بتوانیم از طریق وزارت کشــور 
مجوزهای لازم را اخذ کنیم و نیرویی را در جذب شــهرداری 
کنیم که از طریق فراخوان آزمون عمومی و به شکل عادلانه 

باشد.

نماینده مردم شهرستانهای فومن و شفت در مجلس:

رفع فرسودگی شبکه های توزیع برق ضروری است

به منظور بررســی روند اجرایی سدهای بختیاری، معشــوره )گاهشمار(، ده پهلوان و 
چولهول در جلسه ای با حضور زیویار استاندار لرستان، ویسکرمی نماینده مردم خرم آباد 
و چگنی در مجلس شــورای اسلامی، دالوند معاون امور هماهنگی عمرانی استانداری و 
حسن نژاد مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای لرستان با شیبانی، مدیرعامل و مجریان 
شــرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران کارفرمای طرحهای مذکور برگزار شد.داریوش 
حســن نژاد بیان داشت: در این جلســه مسائل مربوط به ســد بختیاری، سد معشوره 
)گاهشــمار( و دو ســد مطالعاتی ده پهلوان و چولهول بصورت تخصصی مورد بحث و 
بررســی قرار گرفت و مجری طرح گزارش کاملی از رونــد عملیات اجرایی طرح های 
مذکور ارائه نمود. مدیر عامل شــرکت آب منطقه ای لرســتان افزود: در خصوص سد 
بختیاری، کارفرمای این طرح پیگیری سرمایه گذار خارجی و تامین اعتبار از سایر ردیف 
های متفرقه بودجه ســال جاری را در دستور کار دارد و خواستار حمایت مقامات استانی 
می باشد .حسن نژاد افزود: از مهمترین مصوبات این جلسه پیگیری تامین منابع اعتباری 
طرح ها، شروع عملیات اجرایی سد ها، اخذ مجوز ماده ۲۳ طرح های مطالعاتی و تملک 
روســتاهای واقع در محل مخزن سد معشوره و ... بود.وی ادامه داد: با اجرای پروژه سد 
بختیاری زمینه اشتغال برای ۷۰۰۰ نفر بطور مستقیم و ۱۰۰۰۰ نفر بطور غیر مستقیم از 
سراســر کشور فراهم خواهد شد.مدیر عامل شرکت آب منطقه ای لرستان گفت: شروع 
عملیات اجرایی هر چه سریعتر سدهای بختیاری و معشوره و اخذ مجوز ماده ۲۳ سدهای 

چولهول و ده پهلوان مورد تاکید زیویار  استاندار استان قرار گرفت.

دکتر عاطف راد مدیر کل بیمه ســلامت در راســتای سیاست های کلی 
نظام سلامت مبتنی بر مدیریت منابع از طریق نظام بیمه ای ، اجرای طرح 
دارویار از داروخانه های شهرستانهای آستانه اشرفیه وبندرآستارا بازدید کردند.

وی در خصــوص طرح دارویار اظهار کرد: پیش از این، یارانه دارو در اختیار 
شرکت های داروســازی قرار می گرفت که بر اساس تکلیفی که در قانون 
بودجه ۱۴۰۱ در زمینه ی هدفمندی یارانه ها ایجاد شــد، از ۲۳ تیر ماه طرح 
هدفمندی یارانه دارو اجرایی شــد.عاطف راد افــزود: از آنجایی که نرخ ارز 
ترجیحی در سامانه بیمه ها اعمال شد ، تحت هیچ شرایطی هزینه تفاوت 
نرخ ارز ترجیحی به پرداخت از جیب بیماران اضافه نمی شود.مدیر کل بیمه 
سلامت گفت: ۳66 قلم از داروهای ضروری وپر مصرف بیماران که تاکنون 
تحت تعهد بیمه های پایه نبودند، تحت پوشــش بیمه قرار گرفته است و 
داروخانه های طرف قرارداد بابیمه ها مکلف هستند این اقلام رابرای بیمه 
شــدگان بادرنظر گرفتن پوشش بیمه ارائه نمایند که فهرست این اقلام از 
سایت ســازمان غذا ودارو به آدرس fda.gov.ir قابل دریافت است.مدیر 
کل بیمه سلامت همچنین یاد آور شــد: ۱۱9 قلم داروی بدون نسخه که 
پیش ازاین برای افراد بالای ۱۲ سال بصورت آزاد فروخته می شدند، دراین 
طرح مشمول پوشش بیمه ای می شــوند.وی درمورد داروهایی که نیازبه 
مصرف طولانی مدت دارند ) مانند داروهای بیماری های قلبی ، دیابت و....( 
گفت: درصورت تائید پزشک درنسخه الکترونیک، دارو تا دو بار بدون مراجعه 
مجدد به پزشــک قابل ارائه با نسخه وبا پوشش بیمه ای است . عاطف راد 
افزود:کلیه داروخانه ها مکلف به صدور فاکتور ریز اقلام برای بیماران هستند.

دکترعاطف راد خاطرنشــان کرد: تمامی افراد فاقد بیمه درمان می توانند با 
www.: مراجعه به سامانه شهروندی سازمان بیمه سلامت ایران به نشانی

bimehsalamatiranian.ir و دفاتر پیشخوان دولت نسبت به ثبت نام 
بیمه ای اقدام وتحت پوشش بیمه ای سازمان بیمه سلامت قرار گیرند . وی 
افزود:افراد با شماره گیری #۱666* می توانند از سوابق بیمه ای خود مطلع 
شوند. همچنین شماره ۱666بصورت شبانه روزی در خدمت شهروندان عزیز 
است که هرگونه سوالی داشته باشند، آماده پاسخگویی هستیم.لازم به ذکر 
می باشد در این بازرسی ها ، عدم اضافه دریافتی از مراجعه کنندگان و بیمه 
شدگان ، نحوه محاسبه قیمت دارو وهمچنین برچسب اصالت برخی داروها 

نیز به صورت رندوم مورد ارزیابی قرار گرفت.

مدیر کل راه و شهرســازی از  تشکیل جلسه شــورای فرعی مسکن در 
استانداری گلستان خبرداد.مهندس«مهدی ملک » مدیر کل راه و شهرسازي 
گلستان با اعلام این خبر گفت: در این جلسه  که به ریاست مهندس سید 
النگی معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار و اعضای شورای فرعی مسکن 
در دفتر استاندار محترم  برگزارشد گزارشی از  پیشرفت طرح  نهضت ملی 
مسکن در استان و بصورت ویژه وضعیت  نهضت ملی مسکن  در شهرستان 
گنبدکاووس ارائه شد.وی ادامه داد:  ۱۲۲۲9 نفر از شهروندان گنبدکاووس 
در ســامانه ثمن تبت نام نموده اند که بیش از ۷۰ درصد آنها تعیین تکلیف 
شــده و با توجه به زمین موجود، ۱8۳ نفر اقدام به افتتاح حســاب و از این 
میــان  ۱۰8 نفر اقدام به واریز بیــش از ۴۰ میلیون نموده اند .مدیر کل راه 
و شهرســازی استان گلســتان با تاکید  مشکل تامین زمین جهت ساخت   
۲۳۵۴ واحد مسکونی مطابق با برنامه سالانه در شهرستان گنبدکاووس  ،  
در مورد روشــهای تامین زمین  در قانون جهش تولید مسکن توضیح داد و 
افزود : از محل اراضی مازاد دستگاه های دولتی و از ظرفیت ماده ۱۰ قانون 
جهش تولید مسکن تاکنون صرفاً میزان ۲ هکتار از اراضی متعلق به سازمان 
جهاد کشاورزی در شهرگنبد تملک گردیده است که تحویل اداره کل راه و 
شهرســازی  نشده است و در این جلسه مصوب شد عرصه با قید فوریت از 
طرف سازمان جهاد کشاورزی استان رها سازی شده  و در اختیار اداره کل 
راه و شهرسازی استان قرار گیرد.مهندس ملک افزود:  موضوع عرصه ۳۰۳ 
هکتاری گنبدکاووس با مالکیت وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح، واقع 
در حریم شــهرگنبد و تصرف سه دستگاه اجرایی  از دیگر موضوعات مورد 

بررســی در این جلسه بود که پیشنهاد اداره کل راه و شهرسازی اختصاص 
بخش قابل استحصال عرصه مزبور )حداقل به میزان ۱۰۰ هکتار( در راستای 
توافق با وزارت دفاع و پشتیبانی نیروهای مسلح برای اجرای طرح نهضت 
ملی مسکن در شــهر گنبدکاووس مطرح شدکه باتوجه به تصمیم جلسه 
انشــالله بزودی شاهد تحقق این امر خواهیم بود.وی ادامه داد: اختصاص و 
انتقال سند مالکیت بخشی از عرصه متعلق به کمیته امداد امام خمینی )ره( 
در شهر گنبدکاووس  در راستای تامین زمین جهت احداث مسکن محرومین 
و وفق توافقنامه های موجود به اداره کل راه و شهرســازی استان گلستان 
از دیگر مواردی بود که باهدف تامین زمین برای اجرای طرح نهضت ملی 

مسکن پیشنهاد شد.

ناصر حسینی سرپرست گاز استان کرمانشاه در دیدار با صدراله بابلی فرماندار شهرستان سرپل 
ذهاب عنوان نمود گازرسانی به باقیمانده روستاهای شهرستان سرپل ذهاب مشروط به همکاری 
ویژه مردم و ســایر ادارات دولتی با شرکت گاز استان می باشد.به گزارش روابط عمومی شرکت 
گاز استان کرمانشاه: ناصر حسینی سرپرســت گازاستان درروز سه شنبه مورخ ۲8تیرماه ۱۴۰۱ 
ضمن دیدار با صدراله بابلی فرماندار شهرستان سرپل ذهاب  بیان داشت، درحال حاضر ۴ پیمانکار 
فعال در حوزه شهرستان مشغول فعالیت می باشند و درصورت همراهی و همکاری مردم و سایر 
ادارات دولتی هرچه سریعتر 88 روستای دردست اجراء در شهرستان مذکور گازدار خواهند شد.وی 
گفت: هم اکنون بیش از یکصد میلیارد تومان در بخش اجرا و کالا اعتبار جهت گازرســانی به 
88 روستای دردست اجرا هزینه گردیده است و کارشبکه داخلی تمامی روستاهای مذکور انجام 
گردیده و دربخش خطوط بین روستایی متاسفانه معارضین محلی و درقسمتی هم عدم همکاری 
ادارات مجوزه دهنده مانع از تسریع در انجام کار گردیده که جا دارد باتوجه برنامه شرکت گاز مبنی 
بر محرومیت زدایی از منطقه و بهره مندی هرچه سریعتر روستائیان عزیز از نعمت گاز طبیعی 
همکاری ویژه ای با مجموعه گاز استان بعمل آید.درادامه: صدراله بابلی فرماندار شهرستان سرپل 
ذهاب ضمن تشکر از خدمات ارزنده مجموعه گاز استان در راستای گازرسانی به شهرستان مذکور 
بیان داشــت ، خدمات انجام شده توسط گاز استان جهت گازدار نمودن شهرسرپل ذهاب و ۷۷ 
روستای گازدار این شهرستان قابل تقدیر است و گازرسانی به 88 روستای دردست اجرا مطالبه به 
حق مردم می باشد و ضمن قول همکاری و پیگیری گفت، جا دارد کشاورزان عزیر و سایر ادارات 
مجوز دهنده نهایت همکاری را با مجموعه گاز اســتان بعمل آورند تا هرچه سریعتر در راستای 

عدالت اجتماعی روستاهای مذکور نیز از خدمات نظام بهره مند گردند.

امام جمعه بابل گفت: نماز جمعه موعود انقلاب برای صیانت از انقلاب بود و وظیفه نهاد 
امامت جمعه بعد از انقلاب  این بود با زنده نگهداشــتن یاد خدا در قلوب مردم، روحیات 
انقلابی را حفظ نماید.حجت الاسلام حسن  روحانی در نشست خبری با اصحاب رسانه 
به مناسبت سالروزشکل گیری  نماز جمعه اظهار داشت: نماز جمعه فرصت مناسبی برای 
خودنگری است و وظیفه نهاد نمازجمعه بیان مسائل و مشکلات مهم مردم و انتقال آن 
به مســئولان برای حل آن است.امام جمعه بابل گفت:  برگزاری اولین نماز جمعه خطه 
شمال در بابل از افتخارات این شهر می باشد.وی افزود: روشنگری خط مشی رهبری در 
خصوص فتنه های متعددی که در فراز و نشــیب  حوادثی که در کشور پیش می آمد از 
جمله وظایف امامت جمعه است.  روحانی صراحت کلمه را از جزو وظایف امامان جمعه 
برشمرد و گفت: گاها برای ادای وظیفه در تریبون نماز جمعه سخنانی بیان می شود که 
با واکنش و مخالفت افراد روبه رو می شویم اما با توجه به ارتباط متقابلی که بین مردم 
و نهاد جمعه وجود دارد ، مشکلات مردم برای اینکه به گوش مسئوولان برسد باید بیان 
شــود.امام جمعه بابل گفت: بخش مهمی از وقتش در دفتر صرف حل مشکلات عدیده 
شهرستان می شــود که این امر هر بار در جلسه با نمایندگان بابل انجام می شود و در 
این راستا تاکنون پیگیری هایی  برای پروژه های از قبیل آب ، برق و راه نیز در دستور 
کار قرار گرفته است.وی با ضعیف خواندن کار گروهی در استان، افزود: متاسفانه بیشتر 
تمایل افراد به سمت کارهای فردی است در حالی که تا به اتحاد و انسجام نرسیم نمی 

توانیم گام های موثری برای حل مشکلات مردم برداریم.

پیگیری آخرین وضعیت عملیات 
اجرایی چهار سد لرستان 

بازدید مدیركل بیمه سلامت از 
داروخانه های استان گیلان

 تشکیل جلسه شورای فرعی مسکن 
در استانداری گلستان

تسریع در گازرسانی به باقیمانده 
روستاهای سرپل ذهاب 

 نماز جمعه موعود انقلاب 
برای صیانت از انقلاب بود

از شرکت توسعه منابع آب و نیروی ایران صورت گرفت؛

مدیر كل راه و شهرسازی خبرداد:در راستای اجرای طرح دارو یار:

امام جمعه بابل:به شرط به همکاری مردم و سایر ادارات دولتی؛


